
ACTA
I ASSEMBLEA PODEM 4 CERCLES

IX ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS ALGIRÓS

.- CAMINS Al GRAU

.- MALVARROSA

.- POBLATS MARITIMS

DATA: Dijous 5 de febrer.
LLOC: Encarna Máñez 
HORA INICIE: 19 h.
HORA FINAL: 21,10
ASSISTENTS: 70 Persones.
MODERADOR: Salva R.
ALTERNE PARAULA: Vicente.
ACTA: Víctor O.

ORDRE DEL DIA

1.- Alternatives per a les eleccions Municipals.

2.- Coordinadora de Cercles.

3.- Presentació de candidatures al Consell Ciutadà.

4.- PARLA L'ASSEMBLEA. Torn obert de paraula.

ALTERNATIVES PER A LES ELECCIONS MUNICIPALS

.- Rosa Gonzálvez, C.C.M. davant la presència de Jaime Paulino, secretari general del C.C.M, li 
cedeix la paraula per a informar-nos sobre les eleccions municipals per a veure amb qui han de 
confluir i com.
Cerquen trobades en llocs concrets i fa temps que intenten traure avant la confluència amb Volem 
(abans Guanyem) una de les apostes passa pel dia 6 de Febrer que hi ha un plenari amb Volem 
València en l'antiga Fe en la cafeteria  per a decidir si confluïm o no.

Es mirarà per a fer una confluència telemàtica i serà a mitjan mes en la pròxima Assemblea.

.- Rosa Gónzalbez parla que si Volem en cas de no complir amb els requisits de Podem hi ha altres 
opcions i que d'una forma o una altra tenim un pla a,b,c.

L'Ajuntament de València es conforma amb 31 Regidors més l'Alcalde i optem a mínim 11 
Regidories., desplaçant el bipartidisme i que deixen de governar.

.-Mercedes pregunta que perquè anem com Volem, si la marca Guanyem aquesta registrada, 
contestant-li per Luis Salom del PP.

Volem es va aprovar en el plenari i que hi haurà una convocatòria per a anunciar sobre la marca.



La base recaurà en els Cercles, sense els quals no podran haver-hi eleccions municipals.

,-Iñaki. participant de Volem diu que tot açò podria quedar en una iniciativa i no seríem fortes si no 
acudírem juntes ha animar al Consell Ciutadà Municipal perquè confluïm junts i no cadascun pel 
seu costat.

Com a organització es veuen amb poc desànim fora dels Cercles, els quals són importantíssims i 
mai deuen perdre's.

Al seu entendre té la sensació de que des d'a dalt del partit els oficialistes volen dirigir i influir en 
els Cercles i en els ciutadans.

I que l'essència del nostre projecte (Volem) naix des d'a baix feia a dalt.

.-Elena pregunta sobre la cooperació al desenvolupament, àrea transversal i la participació de 
totes/us de la gent dels Cercles.

.-Illán, del CCM, diu que no hi ha disciplina de partit a l'hora de votar i tot es diu en les assemblees.
I en el partit no hi ha coaccions a l'hora de votar. El plenari és molt interessant perquè acudisca la 
gent però no per a mobilitzar a PODEM ni que es puga obligar a participar ha la gent.

COORDINADORA DE CERCLES

.-Narzar parla sobre el projecte de la coordinadora, com ha funcionat, i que es va plantejar des del 
principi de “Podem”, posant-se a la feina amb tots els Cercles que han participat, al principi va ser 
una mica lioso i finalment es va decidir fer-ho en obert, amb moltes esmenes i estant d'acord el 90%
i es va reactivar des de la Comissió d'Extensió.

,-Susi Capella comunica que la Coordinadora va començar a gestar-se a la fi de l'any 2014, donant 
de termini fins al 22 de gener per a presentar esmenes, i es va ampliar una setmana més per a fer un 
document base.

En l'última reunió van assistir representants de 12 Cercles territorials i dos Sectorials. Ell document 
organitzatiu presentat per la Secretaria General de València, diu que la Coordinadora nomenarà 3 
portaveus davant el C.C.M.

Totes les esmenes presentades i representades pel C.C.M, del Document Organitzatiu, observem 
que cobrien 4 aspectes bàsics, que són els que cada Cercle en la seua Assemblea deuen votar en els 
quals hi ha quatre aspectes:

1) DURADA DE LA PORTAVOCÍA. Es proposen 2 alternatives:

-Canviar els portaveus de la Coordinadora del C.C.M, cada 6 mesos.

-O cada 12 mesos.

2) QUE EXISTISCA UN PORTAVEU PRINCIPAL O NO. Es decideix que sí, amb la qual cosa la 
Coordinadora de Cercles Local podré nomenar d'entre els seus 3 portaveus en aquelles ocasions que
es requerisca.



3) DELIMITACIÓ TERRITORIAL.(3 Opcions).

a) Per a triar a aqueixos tres portaveus proposen dividir a València per zones, segons criteri 
de la delimitació territorial.
b) No dividir la ciutat en zones i que els 3 portaveus isquen per sorteig dels representants 
dels Cercles.
c) Separar les tres àrees: nord, sud i centre i com a delimitació el vell llit del riu Turia.

4) FORMULA D'ELECCIÓ DE PORTAVEUS. Els portaveus de cada zona trien un d'entre ells.

En cada Cercle es deuen prendre quatre decisions respecte als quatre  aspectes detallats. Havent de 
fer arribar l'Acta on conste la votació, al correu de la Coordinadora: 
coordinadoradecirculosvlc@gmail.com.como termini fins al 11de febrer, per a quin en la pròxima 
reunió de la Coordinadora que serà l'endemà,12 de febrer en la cafeteria de l'antiga “FE” a les 18 
hores.

.-Ricardo pregunta que funció té la Coordinadora, si Algirós no fa assemblea totes les setmanes i no 
hem pogut triar portaveus.

.-Narzar diu que Extensió es posa de nou en marxa però representarà a la Coordinadora i serà la 
Coordinadora l'encarregada d'organitzar als Cercles i
anirà al C.C.M,. Les Comissions d'Extensió seran substituïdes per la Coordinadora dels Cercles.

.-Susi diu que es va crear un grup de treball per a intentar comunicar a la resta  dels Cercles forçant 
una Assemblea i que la Coordinadora serà la unió entre els Cercles i el Consell Municipal. I que 
l'article 51 diu que la Coordinadora deu existir.

.-Salva ens comenta que la Coordinadora no naix d'una Assemblea inter-Cercles, si no de la 
iniciativa dels ciutadanes-us de un Cercle a la qual van ser sumant diversos ciutadanes-us de 
diferents Cercles i que per no ser el procés licite que no s'hauria d'haver-hi seguit, ininiciar 
convocant a tots els cercles, i amb l'anime de crear concòrdia i agilitar la creació de la coordinadora,
i demana que conste en acta que aquest procés aquesta fora de les normes de procediment de 
PODEMOS, (defecte de forma).

Al mateix temps diu si és funció de la Coordinadora exigir la validació dels diversos portaveus dels 
diferents cercles.

.-Pilar diu que Camins Al Grau va presentar una esmena a la totalitat de l'esborrany, plantejant que 
dels quatre apartats, faltava una 3 opció que estava plantejada en una esmena i no apareix reflectida 
en els esborranys.

.-Susi li contesta que vaig enviar el document a la Coordinadora.

.-Rosa del Consell Ciutadà, diu que el Consell aquesta dividit en àrees de treball com a activistes 
etc. I decideixen els diagnòstics dels barris, que modele de ciutat volem etc.



PRESENTACIÓ DE CANDIDATURES Al C.C.A
SOM POBLE PODEM.

,-Eduardo que es presenta al Consell Ciutadà Autonòmic com a jurista, presenta a Ricardo 
Cano Zamorano com a Secretari General i exposa dos punts:

1) Una candidatura amb separació de càrrecs públics, per a generar una democràcia real en 
la qual decidisquen els ciutadans i evitar que es generen castes i separar el càrrec públic del 
càrrec en partit, sent el partit qui dega controlar els càrrecs públics, estant els ciutadans 
organitzats.
2) Els poders deuen estar descentralitzats, sent PODEM qui dega estructurar-la des de la 
Comunitat Valenciana.

.-Alberto García del Cercle de la Malvarrosa es presenta a la Comissió de Garanties.
1 Comarca = 1 Consell.
Proposa un sistema de votació :
-per vot telemàtic
-assembleari (amb braç alçat)
-amb urnes.
Diu que és convenient que la Comissió de Garanties siga un òrgan independent del Consell 
Ciutadà Autonòmic. Que si ixen triats portarien un escrit a Madrid, presentant el seu 
programa. Aposten per un programa cultural de: llengua valenciana, històric, cultural, 
cinematografia, arts plàstiques, música etc.

.-Ximo reivindica que si és possible d'una vegada per sempre que l'esquerra siga capaç d'unir-se, 
amb la qual cosa reivindica la seua unitat.

.-Alfonso que els càrrecs es puguen revocar i el que isca triat no pot ser expulsat pel partit, sinó és 
per mitjà d'una moció de censura.

.-Rafa recolza al company que demanava la unitat de tota l'esquerra per a desbancar la casta de tota 
la dreta.

ENTRE TOTS PODEM

.-María Cobo presenta a J.mª Copete com a Secretari General,diu que la llista s'ha constituït 
mitjançant eleccions primàries mitjançant Assemblees ciutadanes, tenint com resultat haver creat 
una llista plural però tremendament qualificada i que gens ha d'envejar a altres llistes triades de 
forma dirigida, dient que amb la Democràcia Assembleària s'acaba de demostrar que poden ser 
triats candidats-as perfectament qualificats, des d'a baix i sense dirigismos,aquesta candidatura és 
una vertadera esperança per a tots aquells que veien perillar la força i adreça inicials de Podem.

.-J.ma Copete candidat a Secretari General proposa una educació pública amb garanties, una 
sanitat digna i la reestructuració del deute, representa tot el territori autonòmic, València Ciutat i la 
Horta Nord. Que la constitució de les Coordinadores Comarcals, siguen avalades pel poble i que la 
mateixa no tindrà caràcter executiu però si consultiu i que no ens ha donat
temps fer primàries obertes.

.-Mercedes parla per la transformació dels valors, la presa de consciència 
d'unitat,llibertat,igualtat i respecte. I demana una votació intel·ligent i que siguem conscients.



.-Juan Manuel diu que la Comissió de Garanties siga independent i que el poder isca dels 
Cercles, que no hi haja favoritismes i que tot siga transparent..

-Jorge pregunta en el cas de perdre les votacions acceptarien seguir en Podem i contesten 
que si.

.-Domingo pregunta si les llistes seran obertes contestant-li que si.

CLAR QUE PODEM

.-Fabiola Meco, ens diu com s'ha conformat la candidatura amb ciutadans del carrer i que és 
respectuosa amb la resta de les candidatures.

I el vot sempre dels ciutadans, amb gent de totes les edats, gent amb activitats de moviments 
ciutadans, professionals de la sanitat, educació i justícia.

És una candidatura plural participada per ciutadans de les diverses Comarques de les Comunitats. El
tema organitzatiu es decideix per majoria en l'assemblea ,aposten per l'Assemblea Ciutadana, 
sobirana ,autònoma i sotmesos a les llistes primàries que la ciutadania decidisca: 34 C. c. i 1 S.G.

Aposten pels Cercles que són la base. I que hi haurà una Coordinadora de Cercles a nivell Comarcal
i els càrrecs han de ser revocables.

Es vol un model que genere riquesa i sostenibilitat ambiental. I que la candidatura conclou 
diumenge que ve.

.-Kepa, del Cercle de València i de Zaidía ens diu que les xarxes socials són 
importantíssimes ,es compta amb els inscrits i una Coordinadora Inter-comarcal.

.-Cristóbal Eixit, del Consell Ciutadà de Paterna i independent, ho van convidar a la Pobla 
de Farnals i portaveu de la Horta Nord.

PARLA L'ASSEMBLEA. TORN OBERT DE PARAULA

.-Es constata que hi ha representació dels quatre Cercles.

.-Cristina del Cercle de la Malvarrosa felicita a Cristóbal Eixit.

.-Alfonso diu que hi ha barreres telemàtiques i si es pot obrir en algun Cercle una altra forma
de votar i que els delictes de corrupció no prescriguen i si es poden canviar les lleis.

.-Faustino diu si hi ha possibilitat de fer la pròxima assemblea o qualsevol altra en un espai 
tancat a causa de les temperatures.

.-Alberto que València com a Regne que va ser, que s'hauria de parlar mes d'açò i mes coses 
del poble..-Elena i Jorge comenten que el dia 11, a les 18:30 en el MENDICLUB, es farà un taller 
de la comissió d'anàlisi de PODEM ALGIRÓS, sobre el document econòmic i del tema de 
l'habitatge i la corrupció.

.-Salva comenta que el Cercle de Algirós és dels pocs cercles on s'estan fent tallers i oferint-



nos a qualsevol altre Cercle que ens ho demane.

.- Susi diu que en Campanar van a començar fer ja tallers.

.-Salva diu que anem a organitzar-nos amb altres Cercles,per a realitzar el “III TALLER DE 
TITELLES i MOLTES MÉS ACTIVITATS” el dia 14 o 21 (encara per decidir), als 11:00 en el 
MENDICLUB.

Les activitats que volem realitzar són: conta-contes interpretats i acarone, ganxet, 
manualitats, jocs populars i tradicionals i obra de titelles.

També proposarem seguir, aqueix mateix dia, amb els PODEM PAPEOS (que no és una 
altra cosa que cadascuna/o aportació menjada i després a menjar) Amb tot açò donem per conclosa 
l'assemblea i agraïm la col·laboració de totes /us i el bon estar.


